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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 

 

Acta número: 6/2018 

Data: 20 de setembre 2018 

Lloc: Sala de reunions del Gabinet del rectorat 

Horari: de les 10:05 h a les 11:30 h 

 

Assistents: 

Representants de l’administració de la Universitat 
Jose Joaquín Gual Arnau. President 

Rafael Mayo Gual  

Jose Luis Gordo García-Madrid 

Mª. Victoria Camarero Suárez 

 

Representació de la part social 

Mª Jesús Tirado Roldán (UGT) 

Jordí Torner Mas (UGT) 

Jordi Pilar Campos (CCOO) 

Isabel Vicent Soriano-Canos (CCOO) 

Estíbaliz Gómez Pitarch (CSIF) 

Vicente Esteve Cano (CSIF) 

José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 

Ana Ester Tomas Catalan (STEPV-Iv)  

 

Assessors de l’administració de la Universitat 

 

 

Assessors i assessores de la part social 

Sergio Barrachina Mir (CSIF) 

Fernando de Vicente Pachés (UGT) 

Francisco Lopez Segarra (STEPV-Iv) 

 

Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 

 

Excusen l’absència 

Jesus Lancís Saéz, delega el seu vot en Mª. Victoria Camarero Suárez 

Pilar Ezpeleta Piorno, delega el seu vot en Jose Joaquín Gual Arnau 

Modesto Fabra Valls, delega el seu vot en  Rafael Mayo Gual  

Andrés Marzal Varó, delega el seu vot en Jose Luis Gordo Garcia -Madrid 

 

 

 

 

 

 

Ordre del dia 

 

1r.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior.  
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2n.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la RLT del PDI. 

3r.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta de barems específics  per als 

concursos de professorat ajudants doctors 

4t.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació del Calendari 

Acadèmic curs 2018/2019 

5è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la RLT del PAS.  

6è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta d’acord per complementar les 

percepcions durant la IT fins aconseguir el 100% de les retribucions.   

7è.- Torn obert de paraules. 

 

 

 
Desenvolupament de l’ordre del dia 

 

1r.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior.  

 

El secretari manifesta que una vegada enviada l’acta de la sessió anterior juntament amb 

la resta de documents per la Mesa d’avui, la representació de CSIF li va enviar un e-

correu, en el que manifestava una sèrie d’al·legacions. Les al·legacions han segut 

recollides en la proposta d’acta que avui es sotmet a votació. 

 

El President manifesta si algun membre de la Mesa vol fer alguna observació. Cap 

assistent manifesta res. El President manifesta que s’aprova per assentiment l’acta 

presentada amb les modificacions ja incluides.  

 

 

2n.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la RLT del PDI. 

 

El President de la Mesa, Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, presenta la 

proposta. Manifesta que la plaça era d’Ajudant, ara la persona que l’ocupa està acreditada 

a Ajudant Doctor. Es proposa amortitzar la plaça d’Ajudant i transformar-la en Ajudant 

Doctor. 

 

A continuació el President de la Mesa pregunta als assistents si volen fer algun comentari. 

Responen que no. El President de la Mesa, manifesta que s’informa favorablement per 

assentiment. 

 

 

 

 

 

 

 

 

3r.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta de barems específics  per als 

concursos de professorat ajudants doctors. 
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El President de la Mesa, Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, presenta la 

proposta. Correspon a l’àrea de Literatura Española. El barem, ha segut comprovat, 

s’ajusta al barem marc. 

 

A continuació el President de la Mesa pregunta als assistents si volen fer algun comentari. 

Responen que no. El President de la Mesa, manifesta que s’informa favorablement per 

assentiment. 

 

4t.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació del Calendari 

Acadèmic curs 2018/2019. 

 

El President de la Mesa i Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, presenta la 

proposta. Manifesta que s’ha publicat recentment el Calendari de dies festius per 2019 

per part de la Generalitat Valenciana. Es suprimeix el dijous sant com dia festiu i no lectiu 

i s’afegeix com festiu el 24 de juny, sant Joan. El 8 de juliol, es poden planificar exàmens. 

 

A continuació el President de la Mesa pregunta als assistents si volen fer algun comentari. 

Responen que no. El President de la Mesa, manifesta que s’informa favorablement per 

assentiment. 

 

A pesar d’haver-se informat favorablement la proposta, la representació de CCOO 

manifesta que, vol mostrar el seu parer i que conste en acta, que les festes de Castelló, no 

tenen per la Generalitat la mateixa consideració que les de València i Alacant. 

 

 

5è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de modificació de la RLT del PAS.  

 

El secretari de la Mesa presenta la proposta. 

 

La representació de l’STEPV-Iv manifesta que en l’últim concurs de trasllats, la plaça de 

l’escala administrativa que ara es proposa canviar de torn, no es va traure. Estem d’acord 

en que es canvie al torn de matí. Sobre la plaça del Vicegerent que siga de Lliure 

Designació, aquesta forma de provisió no garantitza la transparència, l’administració ha 

de ser asèptica. 

 

La representació de CCOO manifesta que en relació a l’amortització de la plaça del 

gerent, no estan d’acord. El gerent ha de ser un PAS i ha de ser una plaça de RLT. 

 

La representació de CSIF pregunta si al ser la plaça del gerent Alt Càrrec, la seua 

retribució està en el Capítol I? Se li respon que si, que totes les retribucions de personal, 

independentment de la seua naturalesa estan en el Capítol I. 

 

 

 

 

 

El President manifesta que s’informarà i en la pròxima Mesa hi haurà un punt en l’ordre 

del dia sobre el canvi de torn de la plaça de l’escala administrativa. 
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La representació d’UGT manifesta que amb el canvi de l’horari proposat, no hi haurà cap 

treballador en el gabinet en horari de vesprada, no es posicionarà en contra de la 

modificació però demana informació sobre com afectarà aquest canvi al funcionament 

del gabinet. 

 

El cap de RRHH explica que actualment totes les vesprades estan cobertes pel personal 

del gabinet en haver de completar la jornada de 37,30 h. 

 

A continuació el President de la Mesa pregunta als assistents si volen fer algun comentari. 

Responen que no. El President de la Mesa, manifesta que s’informa favorablement per 

assentiment. 

 

6è.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta d’acord per complementar les 

percepcions durant la IT fins aconseguir el 100% de les retribucions.   

 

El secretari de la Mesa presenta la proposta. Per poder-lo aplicar, segons la llei de 

pressuposts de l’estat per 2018, es requereix acord de cada una de les administracions per 

poder-lo aplicar. Si s’informa favorablement, ha de ser el Consell de Govern que ho 

aprove. 

 

La representació de CCOO pregunta quant tindrà efectes l’aplicació de la normativa. El 

secretari contesta que una vegada aprovat pel Consell de Govern. 

 

La representació d’UGT manifesta a l’administració de la Universitat, el seu 

reconeixement per com s’ha portat aquest tema, des del seu inici a la signatura de l’Acord 

2018-2020 per la millora de l’empleat públic i de les condicions del treball, signat per 

l’adminsitracó i 3 sindicats, fins la publicació de la Llei de pressupostos generals de l'Estat 

per a l'any 2018. 

 

A continuació el President de la Mesa pregunta als assistents si volen fer algun comentari. 

Responen que no. El President de la Mesa, manifesta que s’informa favorablement per 

assentiment. 

 

7è.- Torn obert de paraules. 

 

La representació de l’STEPV-Iv pregunta si està prevista la substitució del Oficial de 

Laboratori, del departament d’enginyeria dels sistemes industrials i disseny, Arcadi Sanz 

Moliner, que està de baixa per accident de treball, des de fa uns mesos i no ha segut 

substituït. 

Respon el secretari de la Mesa i manifesta que el professor Romero Subirón, s’ha posat 

en contacte amb ell i li ha manifestat que possiblement este primer semestre podran passar 

sense substituir a Arcadio Sanz. Si canviaren les circumstàncies ens ho diria i 

convocaríem una borsa per procedir a la substitució. 

 

La representació de CSIF, manifesta que al professorat de més de 60 anys se li tindria que 

reduir la càrrega docent, com fa alguna Universitat. 

El President de la Mesa i Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que 

el tema el portaven en el programa electoral. La Universitat d’Alacant es un programa 

que tenia des de fa uns anys. L’han suprimit pels problemes legals que suposava. 
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La representació de CSIF manifesta que si no es possible la reducció de la docència, hi 

hauria que establir per a tot el professorat el tope en 24 crèdits. 

El President de la Mesa i Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que 

l’idea nostra no és eixa.  El compromís es que el personal que va a 32 crèdits puga passar 

a 27, per investigació, docència i gestió, però no a 24. En la UV, el passar a 24 crèdits té 

poc impacte però si en la nostra. L’idea és que hi haja reducció de crèdits al  professorat 

que vaja a 32 crèdits però que estiga lligada a mèrits. 

 

La representació de CSIF, manifesta que la Llei de pressuposts de l’estat, ja permet que 

l’administració faça aportacions als plans de pensions, que penseu?. 

El President de la Mesa i Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que 

amb la financiació actual i l’increment que està sofrint el Capítol I, l’administració de la 

UJI, no pot assumir el fer aportacions, si canviaren a millor les circumstàncies ho 

estudiaríem. 

 

La representació de CSIF, manifesta que el professor associat Carmelo Garcia, s’ha dirigit 

a totes les representacions sindicals, exposant la no renovació del contracte de professor 

associat. 

 

El President de la Mesa i Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que 

la Directora del Departament, va fer un informe sobre la proposta de no renovació del 

contracte de Carmelo Garcia, ho va passar pel Consell de Departament i es va decidir la 

proposta de no renovació del contracte, per 31 vots a favor de la no renovació i un vot 

nul. Aquesta proposta del departament va ser acceptada pel Vicerector d’ordenació 

acadèmica i professorat, després de realitzades consultes tant jurídiques com 

acadèmiques. 

 

La representació d’UGT manifesta que tenim temes oberts, com la borsa d’A1 d’AG, la 

Modificació de la Normativa de borses, la Convocatòria de C1 de l’escala administrativa, 

carrera professional interins. Necessitem una reunió en Mesa Tècnica per anar tancant 

temes. 

 

La representació de l’STEPV-Iv manifesta que des de la Plataforma de professorat 

associat, entenem que el que li ha passat al company Carmelo Garcia es un acomiadament 

pur i dur i no ha hagut una notificació prèvia. 

El President de la Mesa i Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que 

Carmelo Garcia és professor d’ensenyament secundari amb un contracte de professor 

associat a l’UJI que es renova anualment. Vist l’informe del departament i atenent a la 

informació recollida pel vicerector s’ha decidit no renovar-li el contracte per al aquest 

curs.  

La representació de CCOO manifesta que el professorat associat ha de tindre un pla 

d’estabilització. Sobre Carmelo Garcia, s’ha produït un acomiadament i no una no 

renovació.  

El President de la Mesa i Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que 

la situació del professorat associat és molt diversa. En el cas del professorat associat que 

treballa en altres organismes no sempre té sentit parlar d’estabilització a l’UJI. En el cas 

de professorat associat doctor, el Document de carrera docent de l’UJI contempla una 

possibilitat d’estabilització. Tots els contractes de professorat associat son per una 

anualitat i es poden renovar o no. 
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La representació de l’STEPV-Iv manifesta que no sabem res sobre el resultat de l’e-correu 

que es va remetre al personal amb específic que comporta una dedicació de 35 hores, per 

si volen canviar-se  i classificar el seu lloc amb un específic que comporta la dedicació 

de 37 hores 30 minuts. El que volem es que després de la llei de pressuposts de l’estat per 

2018, que tot el PAS de l’UJI passe a 35 hores setmanals. 

El Vicegerent de personal i organització, manifesta que el resultat de l’e-correu que es va 

remetre al personal amb Complement específic que comportava la realització de 35 hores, 

de memòria dic, hi ha 5 persones que han manifestat que volen continuar així, 8 no han 

contestat i 69 que han manifestat que volen passar a 37 hores i 30 minuts. 

 

La representació de l’STEPV manifesta que han rebut una relació de places i pregunta si  

podem entendre que eixes places estaran dins de la RLT i si haurà un procés de 

negociació. 

El Vicegerent de personal i organització manifesta que les places, s’inclouran en la RLT 

i evidentment hi haurà un procés de negociació. 

 

La representació de CCOO demana una Mesa Tècnica per parlar del Pla d’estabilització. 

 

La representació de l’STEPV pregunta pel torn de vesprada de les Consergeries, ja que el 

personal d’aquest torn ha rebut un e-correu des de el servei de recursos humans, en el que 

es manifesta que les persones interessades en canviar de torn que ho manifesten, si hi ha 

més de dos, s’oferirà per ordre de borsa. Les persones seleccionades, passaran al torn de 

mati, una a la FCS i l’altra a extensió de la FCHS (colorins). Els auxiliars de servei que 

ara estan en l’edifici de la FUE i en el d’investigació I, passaran als llocs que deixen en 

torn de vesprada les persones seleccionades pel canvi de torn. 

 

La representació de CCOO pregunta sobre quan es cobrirà la plaça de Tècnic de la UG4. 

El Secretari respon manifestant, que s’ha obert una borsa del grup A1, d’AG, per cobrir 

les vacants que hi ha d’aquesta escala, de la borsa eixiran les substitucions. 

 

 

 

Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 

 

 

El secretari, 

 

Vistiplau, 

El president, 

 


